
 

 

 

Interpellation om oron bland de boende på Rölon 

 
Ett flertal boende på Rölon med omnejd har kontaktat vårt parti och uttryckt sin oro över att det finns 

rykten om planer på att riva bostäder på Rölovägen. Dessa bostäder skall, enligt ryktet, ersättas med 

mindre höghus. Det rör sig med andra ord om att riva de kulturhistoriska brukshusen som funnits i 

cirka hundra år.  

Flera av de boende på Rölon undrar idag om deras bostäder kommer att finnas kvar i framtiden och 

vart de, om det blir aktuellt med rivning, måste flytta för att få tag på en ny bostad.    

Tankarna förs tillbaka till situationen som uppstod för drygt tio år sedan när grannområdet Lunden var 

tänkt att säljas. Då uppstod stor oro osäkerhet och flera av de boende undrade om de skulle kunna bo 

kvar. 

 

Även om Rölon inte är tänk att säljas så uppstår likväl en stor oro. Flera av de boende har tänkt att bo 

kvar så länge de kan men alla ihållande rykten om rivning sätter stora frågetecken om det är möjligt att 

bo i sin bostad tills det är dags att flytta in på säbo eller lämna jordelivet. De boende stortrivs helt 

enkelt.  

 

Därför vill vi en gång för alla ta upp denna fråga om eventuellt rivning av vissa hus på Rölon. Detta så 

att de boende skall få klarhet.  

 

 

 

Därför vill jag ställa följande frågor till styrelsens ordförande för Hammaröbostäder: 

 

Finns det ambitioner att riva bostäder på området Rölon? I så fall vilka? 

 

Om det skulle bli skarpt läge och rivning sker. Vart är det då tänkt att de boende skall flytta? 

 

 

Anders Ahl för Partiet Sans o Balans 

 

 

Skoghall den 19 februari 2023 

 

 

 

  

 

 


